

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 16-10-2024 01:49:31 PM Subject: Disclosure intention to merge with subsidiaries	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والاستثمار التاريخ: 16-10-2024 01:49:31 PM الموضوع: إفصاح التوجه للإندماج مع الشركات التابعة
Messrs. Jordan Securities Commission Messrs. Amman Stock Exchange With reference to the above-mentioned topic Please note that Bindar Trading and Investment Company has the intention to merge with its subsidiaries companies to comply with the instructions of the Central Bank of Jordan in terms of the non-eligibility of owning company under the authority and supervision of Central Bank of Jordan with non-banking purposes and unifying the financial statements of the merged companies with the merger company, as the merged companies do not practice any business or commercial activities and do not have any employees. Accordingly, the Board of Directors agreed in their meeting held today, corresponding to 16/10/2024, to merge the subsidiaries companies "Rubo' Al Sharq Real Estate Limited Liability Company and Rakeen Real Estate Limited Liability Company" with Bindar Trading and Investment Company and to start the official procedures with the Companies Control Department for their approval, and then invite the General Assembly of the company to approve the merge	السادة هيئة الأوراق المالية، السادة بورصة عمان، الموضوع: الإندماج مع الشركات التابعة تحية طيبة وبعد،،، بالإشارة إلى الموضوع المبين أعلاه، يرجى العلم بأن شركة بندار للتجارة والاستثمار ترغب بالإندماج مع الشركات التابعة لها والمملوكة لها بالكامل وذلك لغايات الالتزام بتعليمات البنك المركزي من حيث عدم جواز تملك شركة تابعة لسلطة ورقابة البنك المركزي ذات غايات غير مصرفية وتوحيد القوائم المالية للشركات المندمجة مع الشركات الدامجة حيث ان الشركات المندمجة لا تمارس اي اعمال او نشاطات تجارية ولا يوجد بها اي موظفين، وعليه وافق السادة اعضاء مجلس الإدارة في إجتماعهم المنعقد بتاريخ اليوم الموافق 16/10/2024 على إندماج الشركات التابعة "ربوع الشرق العقارية- ذات مسؤولية محدودة وراكين العقارية- ذات مسؤولية محدودة" مع شركة بندار للتجارة والاستثمار وللبداء بالإجراءات اللازمة مع دائرة مراقبة الشركات للموافقة من قبلهم ومن ثم دعوة الهيئة العامة للشركة للموافقة على الاندماج . وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad